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De PVV vindt de veiligheid van de weggebruikers ontzettend belangrijk. Gaten in de weg dienen dan 
ook zo snel mogelijk gerepareerd te worden. 
 
De PVV heeft hierover de volgende vragen: 
 
 
Geacht college, 
 
 

1. Is het college het met de PVV eens dat gaten in het wegdek zo snel mogelijk gerepareerd 
dienen te worden om onveilige situaties te voorkomen? 

2. Is het college op de hoogte dat er aan de Opaalstraat al sinds augustus een gat in het wegdek 
zit, waar weliswaar een veiligheidsbord bij staat, maar na een melding van 4 maand geleden, 
door Veilig Fietsen Hengelo nog steeds niet gerepareerd is? 

3. Is het college het met de PVV eens dat deze onwenselijke situatie nu zo snel mogelijk 
opgelost moet worden? 

 
 

 
 

 
Met vriendelijke groet, 

Petra Nijhuis 
Fractievertegenwoordiger PVV Hengelo 
 

 
Jeanet Nijhof 
Fractievoorzitter PVV Hengelo 


